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BESLUITENLIJST Districtelijk Veiligheidsoverleg Twente openbaar (concept) 
 

Datum  3 december 2018 

Tijdstip 10.00 – 11.00 uur 

Voorzitter O. van Veldhuizen 

Locatie Meldkamer Hengelo, Demmersweg 55 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  O. van Veldhuizen, A. Gerritsen, S. Schelberg, R. Welten, J. Joosten, G.J. Kok, A. Raven, S. 

Schelberg, E. Nauta,  Th. Schouten, C. Kroon, W. Haverkamp, A. van der Kolk, H. Robben, H. 

Meuleman, S. Wevers, J. Eshuis, S. Kuks, K. Baalman, P. Miltenburg, B. Lutje Wagelaar, E. 

Klopman, H. Arnold, P. Wesseloo (punt D4) 
 

Afwezig            P. Hagenaars, M. Koenders, J. Lucas, M. Kunst, V. Smink, S. Dinsbach 

 

NR Onderwerp  

A Opening  

B Mededelingen 

1. Voorzitter 

- 

2. Districtchef politie 

De vacature voor plv districtschef is per 1 december ingevuld door Roeland Groen. 

 

3. (Plv)Hoofdofficier van Justitie 

- 

4. Secretaris 

- 

 

C Verslagen 

1. (concept) Besluitenlijst DVO 8 oktober 2018 openbaar deel 

Akkoord. 

 

D Ingekomen stukken 

1. Agenderingsvoorstel voor behandeling van de nieuwe Veiligheidsstrategie ON 

2. Advies BBG m.b.t. financiële aanvragen veiligheid 2019 e.v. 

3. Memo Ketenveldnorm levensloopfunctie en beveiligde intensieve zorg 

Mevr. Raven geeft een korte toelichting op de memo. Het betreft landelijk zo’n 2 á 3 duizend 

situaties/bedden. Voor Overijssel is de verdeling ongeveer gelijk, zo’n 25 bedden per district 

(Twente/IJsselland). De veldnorm, door Dimence ontwikkeld en subsidie voor ontvangen, 

wordt hierbij als standaard gehanteerd. Grootste probleem betreft toch nog steeds de 

financiering. Dhr. Schouten roept op kandidaten aan te melden via het Veiligheidshuis. 

 

4. APV aanpassing gemeente Enschede - verboden organisatie 

Dhr. Wesseloo geeft een toelichting op de aanpassing. Met de aanpassing kan de aanpak van 

OMG’s in de driehoeken nog beter opgepakt worden. Het wordt zo eenvoudiger om op te 

treden. Veel gemeenten in Nederland gaan dit volgen. Volgende week komt de aanpassing 
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aan de orde in de gemeenteraad van Enschede. Aanbevolen wordt om de aanpassing ook in 

alle andere Twentse gemeenten te gaan opnemen. Enschede is met Kon. Horeca in gesprek 

om de aanpak ook in de exploitatievergunning te laten opnemen. Zo niet, dan is het 

standpunt: “hesje” dragen betekent een verstoring van de openbare orde. 

Dhr. Gerritsen meldt dat de Stuurgroep OMG’s ook een toename van OMG’s ziet en 

ondersteunt de aanpassing van de APV. Vanuit het programma Ondermijning kan 

ondersteuning worden geboden bij het opstellen van een brief voor de horeca. 

Dhr. Schouten merkt op dat aanpassing van de huisregels niet voldoende zal zijn. 

E Ter besluitvorming/ter bespreking 

1. Memo proces en uitwerking verhoging gemeentelijke bijdrage RIEC 

Mevr. Nauta geeft namens de Stuurgroep RIEC een korte toelichting op de memo. De bijdrage 

aan het RIEC is nooit geïndexeerd. Voor 2019 ontstaat een tekort van ± 200.000 euro. 

Mevr. Haverkamp is akkoord met het voorstel en nieuwsgierig naar scenario 3 (dan bij 

voorkeur strategische/tactische analyse i.p.v. communicatie). 

Mevr. Raven meldt dat de begroting voor 2019 al is vastgesteld en het daarmee lastig wordt 

om hiertoe alsnog te besluiten. 

Mevr. Croon is niet akkoord. De begroting is al vastgesteld. En wil graag nader weten waar het 

geld aan besteed wordt. 

Dhr. Welten vraagt naar het standpunt van het DB t.o.v. standpunt Stuurgroep RIEC. 

Dhr. V.d. Kolk akkoord met voorstel voor 2019, maar voortaan wel een tijdig voorstel t.b.v. 

begroting. De noodzaak voor extra financiën moet duidelijk in een brief van het RIEC. Wel 

prettig dat Oost-Nederland gelijkheid voert. 

Dhr. Hofland geeft aan dat er in DB over gesproken is dat er wellicht enkele voordelen binnen 

VRT te gebruiken zijn om financiën te dekken. Akkoord met incidenteel 2019. En verder 

afwegen van prio’s en financiën. 

Mevr. Nauta is het eens met de opmerkingen dat het voorstel (te) laat is aangevoerd. Geeft 

verder aan dat er voor de 100 miljoen versterkingsgelden plannen in de maak zijn. 

 

Dhr. v. Veldhuizen geeft samenvattend weer dat in 2019 voor 0,08 euro ingezet wordt. 

Wellicht dat er voor 2019 binnen de gemeentelijke begroting in de ondermijningsgelden 

ruimte gevonden kan worden. Stelt voor een brief voor de gemeenteraden op te stellen. 

Dhr. Meuleman stelt voor om een integraal voorstel op te maken (RIEC / VNONL). 

 

F Rondvraag + Sluiting  

 


